
Protokół Nr.  21/17

Z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się w dniu:  30.05.2017 r.

Początek posiedzenia godz.  15:30             Zakończenie godz.  17:00

Obecni Członkowie Komisji:

1. Sławomir Jakóbowski

2. Artur Wrona

3. Anna Klepacz 

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Ciszewski

Nieobecni nieusprawiedliwieni: ---

Obecni Goście spoza składu Komisji:

1. Małgorzata Krysiak

2. Dariusz Woźniak

3. Agata Młodawska

4. Krystyna Konieczna

5. Zofia Ujma

6. Krzysztof Gorczyca

7. Ewa Pędziwiatr

8. Adam Bierowski

9. Jarosław Kuchnia

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zatwierdzenie porządku.

3. Rozpatrzenie wniosku SP Nr 1 w Kowarach w sprawie rozbudowy rzutni do pchnięcia kulą.

4. Sprawy różne.

5. Spotkanie z nowym Zarządem Klubu „Olimpia” Kowary, dyskusja na temat rozwoju Klubu.

6. Zakończenie posiedzenia komisji.

Streszczenie przebiegu obrad

Ad 1.  Przewodniczący przywitał  obecnych na posiedzeniu komisji,  na podstawie  listy obecności
stwierdził kworum i otworzył obrady.

Ad  2.  Członkowie  komisji  zapoznali  się  z  proponowanym  porządkiem  obrad  i  przyjęli  go
jednogłośnie.

Ad 3.  Głos zabrał  pracownik SP 1 w Kowarach,  Dariusz  Woźniak.  Wypowiedział  się  w sprawie
stworzenia  rzutni  do  pchnięcia  kulą  na  terenie  boiska  „Orlik”  w  Kowarach.  Zwrócił  się  także



z wnioskiem o zakup dodatkowych bramek mobilnych do piłki nożnej z których korzystać mogliby
najmłodsi  piłkarze,  trenujący  na  boisku  „Orlik”.  Pan  Woźniak  wskazał  komisji  korzyści  ,  jakie
mogłyby płynąć z dodania jednej godziny wychowania fizycznego tygodniowo w klasach 1-3 w SP
z udziałem nauczyciela w-f i poprosił komisję aby przedyskutowała ten temat i oceniła możliwości
dodania takich godzin lekcyjnych w przyszłych sezonach.

Ad  4.  W  sprawach  różnych  wystąpił  Pan  Adam  Bierowski  ze  Stowarzyszenia  ProKowary.
Zawnioskował on do komisji o przeznaczenie środków w wysokości  2000/2500 zł na reaktywację
wydarzenia sportowego „Bieg Piwosza”, które miałoby się odbyć 12 sierpnia.

Ad.  5.  Prezes  Klubu  „Olimpia”  Kowary,  Artur  Wrona  przedstawił  komisji  swoją  wizję
funkcjonowania  klubu  w  najbliższych  latach.  Jednym  z  pomysłów  jest  umożliwienie  wypłaty
stypendiów  dla  piłkarzy  klubu.  Aby  klub  miał  taką  możliwość  niezbędne  było  by  uchwalenie
„uchwały stypendialnej” przez Radę Miejską.

Ad. 6 Przewodniczący podziękował wszystkim osobą za wzięcie udziału w posiedzeniu i zamknął
obrady.

Wnioski komisji:

Komisja  Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą wnioskuje do Pani Burmistrz:

1. o wycenę kosztów i i budowę rzutni do pchnięcia kulą na terenie boiska „Orlik”.

2. określenie rodzaju bramek piłkarskich i wycena ich zakupu oraz zakup i  umieszczenie ich na
boisku „Orlik”.

3. rozpatrzenie wniosku ProKowary o dofinansowanie „Biegu Piwosza”.

4.  opracowanie  i  wprowadzenie  na  sesję  Rady  Miejskiej  uchwały  stypendialnej,  umożliwiającej
Klubowi „Olimpia” Kowary wypłaty stypendiów dla piłkarzy ze środków budżetowych klubu.

Protokołował Podpis Przewodniczącego

Sławomir Jakóbowski Sławomir Jakóbowski


